



## 外來人口變更新式統一證號說明

親愛的客戶，若您在 2021 年 1 月 2 日之後至內政部移民署換發新式統一證號(1 碼英文+9 碼數字)，請記得本人攜帶載有新式統一證號之居留證件、存摺、印鑑至任一分社臨櫃辦理變更統一證號作業，或於本社網站下載申請書，填妥資料加蓋原留存印鑑並檢附新式居留證影印本，以郵寄方式辦理變更資料。

提醒您，如統一證號與金融機構留存之證號不相符，除影響所得稅結算申報外，亦會影響信用卡扣款、薪資入帳、所得稅繳退稅、水費、電費...等扣款或入帳失敗。

如有相關問題，請洽服務專線：(06)2289136#611

臺南第三信用合作社

## Updated new UI No. information for foreign population

Dear customer, If you changed to the new UI No.( 1 English letter+ 9 numbers) after January 2, 2021, please bring your Resident Certificate bearing the new UI No., passbook, and authorized seal and come to any of our branches to update information in person. Either you could download the application from our website, fill out the application with authorized seal and attached your copy Resident Certificate bearing the new UI No., send to our branch by post to update your information.

Remind you that if the UI No. is different from the bank, in addition to affecting the income tax declaration, it will also affect credit card deductions, salary entry, income tax payment or refund, water bills, electricity bills, etc. deductions or credits. failure.

If you have any questions, please call our service line at 06-2289136#611.

Tainan Third Credit Cooperative